

Magna Carta ry:n hallituksen kokous / Magna Carta's board meeting

Paikka BYP23.1 Student Lounge, 17.04.2023 klo 18:00 / Place BYP23.1 Student Lounge, 17.04.2023 at 6 PM

Paikalla / Present

Emmi-Noora Roos (puheenjohtaja)

Erin Käki (varapuheenjohtaja)

Venla Kallioniemi (rahastonhoitaja)

Heini Kämäräinen (sihteeri)

Emilia Poikonen

Essi Mattila

Anton Tiainen

Thomas Clark (poistui kohdassa 8, ajassa 19:42, palasi kohdassa 12, ajassa 20:16)

Saku Rönkkö

Mari Huuskonen

Sara Pasanen

Pyry Koskelainen

Anna Joutjärvi

Emmilotta Aho (poistui kohdassa 8, ajassa 19:02)

Amalia Lieska (poistui kohdassa 10, ajassa 20:11)

Anita Manner

1. Kokouksen avaaminen / Meeting called to order

Kokouksen puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:06.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen / Proof of quorum

Yhdistyksen sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun sen jäsenille on ilmoitettu kokouksesta ja paikalla on yli puolet hallituksen jäsenistä. Kokouskutsusta tulee käydä ilmi kokouksessa käsiteltävät asiat sekä aika ja paikka. Kokous on päätösvaltainen, kun se on sääntöjen mukaan kutsuttu koolle.

Kokouskutsu on lähetetty ja ollut yleisesti nähtävissä Magna Carta ry:n sähköpostilistalla 17.04.2023. Kokouksen alkaessa on paikalla kaksitoista (12) hallituksen jäsentä eli yli puolet hallituksen jäsenistä ja kokous on sääntöjen mukaisesti kutsuttu koolle. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen ja pöytäkirjan tarkastajien valitseminen / Approval of agenda and choosing examiners for the minutes of the meeting

Esityslista hyväksytään muutoksitta.

Pöytäkirjan tarkastajiksi valitaan Thomas Clark ja Anton Tiainen.

4. Uusien jäsenten hyväksyminen / Ratification of new members

Ei uusia jäseniä.

5. Ilmoitusasioita / Announcements

Ei ilmoitettavaa.

6. Puheenjohtajan puheenvuoro / Chairperson's report

Hallitus on tehnyt hyvää työtä ja vujut sujuivat hyvin. MOKKAMA-tapaaminen sujui hyvin, tapaamisessa päästiin näkemään tuleva OPS-rakenne kieliasiantuntijaopiskelijoille. Uudessa OPS-rakenteessa tulee olemaan selkeästi erilliset moduulit, joista toinen keskittyy työelämään ja toinen diskurssin tutkimukseen yhteiskunnassa. Uusi rakenne vaikuttaa oikein hyvältä. Myös oppiainetapaaminen sujui hyvin, tapaamisessa keskusteltiin tulevasta OPS:ista laitoksen edustajien kanssa ja myös vietiin eteenpäin magnalaisilta saatua palautetta. Tapaamisessa nostettiin esille kieliasiantuntijoiden harjoittelujen olemattomuus sekä harkoista yleisesti keho tiedottaminen. Lisäksi tavattiin JES ry:n kanssa ja puhuttiin siitä, että Magnan somessa voitaisiin mainostaa heidän tapahtumiaan ja ehdottaa heille henkilöitä puhumaan esimerkiksi työelämäilloissa. Joitain tapahtumia on jo Magnan somessa mainostettu ja tavoitteena jatkossa on mainostaa juuri magnalaisia kiinnostavia tapahtumia.

Asiaa Erasmus-lyhytvaihdosta Tallinnassa: Uudessa OPS:issa tulee olemaan kurssi, johon liittyy lyhytvaihto Tallinnassa. Tällöin Jyväskylään saapuu Tallinnasta vaihto-opiskelijoita, ja tavoitteena on esitellä heille jyvskyläistä opiskelijakulttuuria. Jäsenistölle voisi laittaa kyselyä siitä, olisiko heidän mahdollista majoittaa vaihto-opiskelijoita. Myös Tallinnan päässä olisi kurssi Jyväskylän yliopiston opiskelijoille.

Puhuttiin myös nykyisten viestintä- ja yhdenvertaisuusstrategioiden päivittämisestä. Magnan nykyisissä viestintästrategioissa mainitaan esimerkiksi Snapchat, jossa Magnan tili ei juurikaan ole aktiivinen. Viestintä- ja yhdenvertaisuusstrategioiden toimivuudesta voisi laatia kyselyä jäsenistölle.

Lopuksi puhuttiin hallituksen omakustanteisista virkkareista, jotka voitaisiin pitää toukokuussa.

7. Rahastonhoitajan puheenvuoro / Treasurer's report

Rahatilanne:

- 5250,21€ + 50€ (pankkitili + käteiskassa)

Vujihiin liittyviä laskuja makseltu vasta muutama eli suunta tästä vielä reilusti alaspäin.

Kevätkokouksessa saadun palautteen jälkeen kulukorvauslomaketta päivitetty. Lomake on nyt taulukkomallinen ja selkeämpi. Lomakkeesta löytyy myös lisäohjeet kuvan ottamiseen. Tarkennetaan vielä, tarkoittaako päiväys sitä päivää, jolloin osto on tapahtunut.

Kulukorvaukset:

Erin Käki 38,46€ Vujujen palkitsemiset

Pyry Koskelainen 26,15€ Euroviisusitsien palkintopullo ja shottilasit, Pubivisan palkinnot

Heini Kämäräinen 36,68€ Silliksen koristelutarvikkeita

Emilia Poikonen 59,35€ Vujuille nimikyllttitarvikkeita, bensarahaa vujutiimin kuljetuksista

Sara Pasanen 771,86€ Sillikselle tarvikkeita ja ruuat, bensarahaa kuljetuksista

Venla Kallioniemi 10,36€ Kevätkokoukseen ja halkoon eväitä

Titta Kuorelahti 20,00€ Auton lainaus vujujuttuihin

Matias Mäki-Kuutti 43,09€ NMES-pokaalin kaiverrus, lahja järjestäjille

Venla Kallioniemelle 100,00€ sääntömuutoksesta PRH:lle

Budjetoinnit / Budget

- 3€, pikkuvapun palkinto
- 30€, vappuviikon menot (munkit & simat, beer pong -turnaus)

8. Sektorikohtaiset puheenvuorot / Reports from board members

Kehy:

- Kestävyysfoorumi 4.5.
- Aiemmassa foorumissa osallistuin johonkin arvontaan/tutkimukseen JYYn puolesta, jossa mietitään kuinka voitaisiin parantaa yliopiston kestävyyttä. Puheena oli muun muassa vegaanisten vaihtoehtojen laatu ja määrä. Puhuttiin myös siitä, kuinka materiaalin valinta esim. merchiin on vaikeaa, koska pienillä ainejärjestöillä ei ole yhtä paljon kuin isoilla laittaa vihreään/(kierrätettyyn) materiaaliin.

Ympäristö:

- Muistutus kaikille, että pyritään tekemään luonnon puolesta hyviä vaihtoehtoja meidän ostoksissa, sekä muistetaan tarkastaa että kaikkiin tapahtumiin on myös vegaanivaihtoehto (hyvin menee) 😊
- Ei raportoitavaa kotirintamalta.

Kopo:

- Tiistaina 11.4. oli kopofoorumi, siellä kopoiltiin kestävyysteeman merkeissä.
- Samana päivänä olin oppiainetapaamisessa Emmi-Nooran ja Erinin kanssa.
- KOPKAMA-tapaaminen tulossa.
- Martta Carta etenee ja toukokuun alussa päästään tapaamaan ekaa kertaa 😊 Moni oli osoittanut aikaisemman instakyselyn perusteella kiinnostusta, mutta WA-ryhmässä on tällä hetkellä 9 jäsentä. Laitetaan vielä ig:seen tiedotetta wa-ryhmästä ja ekasta tapaamisesta.

Kulttuuri: Voisi tehdä kulttuuritärpin toukokuussa eri kulttuurimenoista.

KV:

- Paddy's onnistunut, merkkejä jäi vielä yli. Suunnittelussa parantamisen varaa. Tulevaisuudessa tapahtumasta voisi tehdä vielä suuremman, esim. Lisää yhteistyökumppaneita ja muita ainejärjestöjä mukaan.
- Voitaisiin suunnitella yhteistapahtumia ESN:n ja IDESCO:n ja ylipäätään muiden vaihto-opiskelijoiden kanssa.
- Kivaa kevättä! :)

Liikunta: Ei mainittavaa.

Merkit:

- Haalarimerkkikilpailu 10.4.-24.4. Tullut pari designia, mutta laitetaan vielä muistutusta jäsenistölle.
- Vappumerkit on tilattu.
- Ehdotusta merkkien koon muuttamisesta pienemmäksi (erityisesti vanhat merkit ovat suurikokoisia).

Merch:

- Laulukirjan ja kangaskassin (+ainejärjestönauha) voisi laittaa nettisivuille saataville.

- Voisi teettää kyselyä magnan merchistä jäsenistölle. Tähdätään kestäviin materiaaleihin, mutta näissä asioissa tulee eteen ongelmia pienemmillä ainejärjestöillä. Mahdollisesti tilausta syksyllä mikäli mahdollista.

Tiedotus:

- Nettisivujen hallitusesittelyn kuvaukset ke 12.4 & to 20.4. Tämän lisäksi nettisivuille pitäisi kirjoittaa omasta pestistä hieman pitempi kuvaus, tästä lisää infoa teamsiin lähiaikoina.
- Viestijäfoorumi huhti-toukokuussa, mahdollisesti osallistutaan.
- Muutetaan tyyliä kirjoittaa ig-kuvien tekstejä (tiivistetään). Ohjataan lukemaan tarkempaa tietoa sähköpostista.

Fuksivastaava:

- Lingviestien fuksivastaavalta tuli sähköpostia liittyen fuksiaisiin. Meille siis nyt jo varattuna Harju klo 22, mutta seuraavaksi pitäisi ilmoittaa:
 - Alustava illan suunnitelma (fuksiaisrastien paikat (meillä Seminaarinmäki) ja kesto)
 - Toiveet yhteisille rasteille (Lingviestit ('pakollinen'), JYY, JES)
 - Fuksien ja tuutorien nimet (jatkojen mahdollisesta alennettua sisäänpääsymaksua varten)
- Fuksiaiset 20.9.
- Pikkuvappuasiat selvillä, palkinto hankittu tapahtumavastaavien johdosta. Ennen kesää luodaan fukseille wa-ryhmä, ja on jo keskustelu syksyn haalaritilauksesta.
- Teamsiin lisätty fuksi-kanava, laittakaa ilmoitukset päälle!

Sopo:

- Hyvinvointifoorumi on 17.4.
- Aiemmassa tapaamisessa puhuttiin paljon kynnyksen madaltamisesta tapahtumiin, kuinka saataisiin kaikki tervetulleiksi. Vrt. alkoholittomat tapahtumat, joita alkoholia käyttävät ovat pyytäneet vs. alkoholittomien tapahtumat. Myös puhuttiin virallisesta "avec-listasta", jossa olisi sitten porukkaa joita voi pyytää tapahtumaan seuraksi matalalla kynnyksellä, jos pelkää esim. ettei löydä seuraa itse.
- Magnan Blood Drive oli... odotettu mutta karvas pettymys. Ainakin saatiin kaksi luovuttajaa luovuttamaan, mm. PJ 😊
- SopoKopo-kirje on tulilla.
- Puhetta Student Lifestä (liittyy koposopo-kirjeeseen).
- Pidetään mielessä hyvisten yhteystiedot.

Vpj: Teamsiin tulee hyvin asiaa, mutta muistakaa käydä reagoimassa ja/tai antamassa mielipiteenne asioihin! Tää erityisesti kun puhutaan tapahtumiin ja sit syksyllä fukseihin liittyvistä asioista, joissa kaikkia tarvitaan messiin.

Yrityssuhdevastaava: Ei mainittavaa.

Vujut: Vuosijuhlat onnistuivat todella upeasti! Kiitos ihan jokaiselle osallistujalle ja järjestäjälle.

Vuosijuhlista kerätty palaute oli monipuolista, tuli risuja ja ruusuja. Hallitus on kiitollinen kaikista palautteista, ja niistä tullaan kokoamaan vuosijuhla-testamenttiin kehitysehdotuksia. Palautteista nousi myös laajempia ns. "Ongelmia" esiin, joita hallitus lähtee selvittämään ja kehittämään. Tähän kohtaan on hyvä muistuttaa, että Magna Carta ry:n verkkosivuilta löytyy myös anonyymi palautelomake, ja hallituksen jäsenille saa aina tulla keskustelemaan jos on kehitysehdotuksia tai palautetta. Sektorikohtaisissa asioissa on hyvä olla suoraan yhteydessä sektorin vastuuhenkilöön, mutta myös puheenjohtajalle ja varapuheenjohtajalle voi laittaa viestiä luottamuksellisesti.

9. Tapahtumat / Events

a. Menneet / Past events

- **25.-26.3.** Magna Cartan 65-vuosijuhlat
- **12.4.** Punahaalarisitsit

b. Tulevat / Future events

Magnan vappuviikko:

- **Ma 24.4.** Beer pong -turnaus
 - **Ti 25.4.** Dildobingo @ Teerenpeli
 - **Ke 26.4.** Kämpääappro (Tuleeko pannukakku 😊??)
 - **To 27.4.** Pikkuvappu
 - **Pe 28.4.** Munkkia ja simaa + merkit @ Viisasten kivi
 - **21.4.** Erotikka-sitsit Radikaalin ja Algon kanssa @ Heidi's
- Jäsenistölle voisi teettää kyselyä siitä, millaisia tapahtumia haluavat jotta voidaan tehdä sellaisia, joille löytyy kiinnostusta (liittyen lähinnä osallistujamääriin ja että saataisiin monenlaisia tapahtumia).

10. Lingviestit & Kieliasiantuntijat

- Lingviestien kokous 3.4. -> Ei mitään suurta raportoitavaa.
- Lingviestien seuraava kokous 26.4.
- Lingviestien kevätkokous 3.5.

Tapahtumat

Menneet tapahtumat

- **11.4.** Työelämäinfo w/ Kieliasiantuntijat ry - meni hyvin, hieman kartoitettu ensi vuoden tapahtumia, ei mitään konkreettista
- **11.4.** Lingviestien Beerpong -turnaus

Tulevat tapahtumat

- **22.4.** Lingviestin Pyöräretki
- Toukokuussa Lingviestit menevät jääkiekon MM-kisoihin

11. JANO

- JANO kokousti 30.3.
- "Kiitos Magna oli parhaat vujut ikinä, ever, ootte best jee ihanaa" -JANO

Menneet tapahtumat:

- **29.3.** Herkkuapprot
- Merkkiäänestyskilpailu

Tulevat tapahtumat:

- **19.4.** Kasvisten suursitsit @ Aalto-sali
- **25.4.** Munkki & Sima @ Boombox, klo 10 - 14
- **26.4.** Poikkitieteellinen HopLop @ HopLop, klo 19.30 - 21.30

12. META / AOB

Se on moro & adios amigos, meikä likan järjestötoiminta hommailu loppuu nyte tv. Sarppa

13. Kokouksen päättäminen / Adjournment

Kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20:19.

Pöytäkirja on allekirjoitettu ja hyväksytty kaikkien osapuolien osalta 21.04.2023.